

Title (en)
ROLLER SKATE AND ACCESSORY FOR THE ROLLER SKATE.

Title (de)
ROLLSCHUH UND ZUBEHÖR FÜR DEN ROLLSCHUH.

Title (fr)
PATIN A ROULETTES ET ACCESSOIRE POUR LE PATIN A ROULETTES.

Publication
EP 0065959 A1 19821208 (FR)

Application
EP 81903124 A 19811124

Priority
CH 511880 A 19801126

Abstract (en)
[origin: CH628819A5] The braking auxiliary roller (23) forming the accessory is mounted idler and carried by a yoke pivoting about a transverse axis (25) cooperating with the rear end of the frame (1). A braking member (31, 33) is articulated on the yoke and actuated by a control member (21, 37) integral with the frame, so as to act on the braking roller when the skate is in an inclined position rearwardly.

Abstract (fr)
Une roulette auxiliaire de freinage (23) constituant l'accessoire est montee folle et portee par un attelage pivotant autour d'un axe transversal (25) cooperant avec l'extremite posterieure du bati (1). Un organe de freinage (31, 33) est articule sur l'attelage et actionne par un organe de commande (21, 37) solidaire du bati, de maniere a agir sur la roulette de freinage lorsque le patin est dans une position inclinee vers l'arriere.

IPC 1-7
A63C 17/14

IPC 8 full level
A63C 17/01 (2006.01); **A63C 17/14** (2006.01)

CPC (source: EP)
A63C 17/01 (2013.01); **A63C 17/1445** (2013.01)

Cited by
RU205167U1

Designated contracting state (EPC)
AT DE FR GB LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
CH 628819 A5 19820331; AU 7806781 A 19820617; EP 0065959 A1 19821208; WO 8201828 A1 19820610

DOCDB simple family (application)
CH 511880 A 19801126; AU 7806781 A 19811124; CH 8100132 W 19811124; EP 81903124 A 19811124